
Zápisnica č. 20/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 20. 11. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, František Hulík 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Návrh výšky bytného a kritérií pre pridelenie ubytovania v rekonštruovanom objekte STU 

Vazovova-Mýtna (pror. Bučko, Ing. Hulík) 
2. Stav prípravy výstavby FIIT STU (pror. Bučko) 
3. Smernica k používaniu JVŠ (pror. Špaček) 
4. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Návrh výšky bytného a kritérií pre pridelenie ubytovania v rekonštruovanom objekte STU 

Vazovova-Mýtna (pror. Bučko, Ing. Hulík) 
2) Zásady používania a ochrany loga STU v Bratislave (pror. Bučko) 
3) Návrh na odsúhlasenie nájomnej zmluvy (pror. Bučko) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/15/2006 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Redhammer: 
Poskytol informácie o úrovni možných financií pre VŠ zo štrukturálnych fondov EÚ na roky 
2007-2013. 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o rokovaní SRK, ktoré bolo venované novele zákona o vysokých školách. 
 
K bodu 1 Návrh výšky bytného a kritérií pre pridelenie ubytovania 

v rekonštruovanom objekte STU Vazovova-Mýtna 
(pror. Bučko, Ing. Hulík) 

  
Ing. Hulík: Predložil písomný materiál, ktorý obsahoval návrh cenníka za ubytovanie 

tak v hotelovej ako aj v ubytovacej časti objektu a súčasne aj návrh kritérií 
pre pridelenie ubytovania v týchto priestoroch. Nakoľko materiál nebol 
dodaný vopred, nebol čas na jeho preštudovanie. 

 
 
 



Úloha V-STU č. 1/20/2006 
Rektor STU ukladá pozorne preštudovať predložený materiál a pripraviť pripomienky resp. 
doplnky k nemu. Materiál bude znovu zaradený na rokovanie V-STU dňa 4.12.2006. 
Z: Všetci členovia V-STU 
T: do 4. 12. 2006 
 
 
K bodu 2 Stav prípravy výstavby FIIT STU (pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Prorektor ústne informoval o stave projektu výstavby FIIT STU. Projekt je 

na posudzovaní, ešte sme nedostali vyjadrenie. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/20/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy výstavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 3 Smernica k používaniu JVŠ (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje zásady pre používanie nového 

loga STU univerzitou a jej súčasťami, inými osobami, používanie loga ako 
ochrannej známky a jeho ochranu pred zneužitím. Rovnako uviedol aj 
potrebné doplnky k Štatútu STU v súvislosti so zavedením nového loga. 
Doklady typu diplomov a pamätných písomností budú aj naďalej opatrené 
pečaťou s motívom Kostkovej medaily. Pri vypracovaní materiálu boli 
preskúmané aj iné univerzity, najmä v ČR, ako používajú a ochraňujú svoje 
logo. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol, aby schvaľovací proces v AS STU prebehol v decembri 2006. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/20/2006 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Zásady používania a ochrany loga STU v Bratislave“ s 
pripomienkami. 
 
 
K bodu 4 Rôzne 
 
1) Prorektor Špaček: 

- Informoval, že podklady pre propagačnú brožúrku STU bolo potrebné dodať do 
20.11.2006 a nestalo sa tak. Hrozí posunutie termínu vytlačenia tohto materiálu. 

- Je potrebná koordinácia práce s CVT STU pri implementácii nového AIS v súvislosti 
so zavedením nového loga STU. Je potrebné zakúpiť 10 licencií pre fonty písma 
v súvislosti s nábehom nového vizuálu STU. 

- Novoročné pozdravy budú vytlačené v rovnakom množstve ako v minulom roku. 
Pred zadaním do tlače je potrebné predložiť na rokovaní V-STU návrhy. 

- Kalendárium akcií v rámci 70. výročia založenia STU je pripravené do tlače, trena 
nahlásiť potrebné počty na vytlačenie. 

 
Úloha V-STU č. 2/20/2006 
Rektor STU dôrazne ukladá dodať príslušné podklady pre tvorbu propagačnej brožúrky. 
Z: Dotknutí členovia V-STU 
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T: do 24. 11. 2006 
 
Uznesenie V-STU č. 2/20/2006 
Vedenie STU schvaľuje finančnú čiastku 10 tisíc Sk na zakúpenie licencií na fonty písma 
v súvislosti so zavedením nového vizuálu STU. 
 
2) Prorektor Redhammer: 

Pripomenul, že začína Týždeň vedy na Slovensku aj v EÚ. Seminár o profilácii výskumu 
bude presunutý na pondelok 27.11.2006. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

Z MŠ SR došlo množstvo pripomienok k novému študijnému poriadku a niektoré z nich 
uviedol. 
Rektor Báleš: navrhol zmeny najprv konzultovať s JUDr. Fabianovou. 
Pror. Molnár: Aj pri implementácii nového AIS sa vyskytli problémy v súvislosti 
s novým študijným poriadkom a požiadal o spoluprácu s Radou pre implementáciu AIS. 

 
Úloha V-STU č. 3/20/2006 
Rektor STU ukladá zvolať Radu pre implementáciu AIS, na ktorej budú prítomní všetci 
prodekani pre vzdelávanie na fakultách STU a prorektor Kalužný. Na tomto rokovaní budú 
doriešené všetky súčasné problémy. 
Z: Pror. Molnár, pror. Kalužný 
T: do 30. 11. 2006 
 
4) Rektor Báleš: 

Dekan FA STU Petránsky prišiel s iniciatívou organizovať pri príležitosti 70. výročia 
STU výstavu vývoja technického vybavenia STU. Táto výstavy by sa mohla stať 
základom pre múzeum histórie STU. 

 
5) Prorektor Bučko:  

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomnej zmluvy: 
 
NZ s nájomcom SlovContact, s.r.o. Bratislava na prenájom nebytových priestorov v  ŠD 
Nikosa Belojanisa, miestnosť č. 11 na prízemí o výmere 24,64 m2. Účel nájmu 
administratívne priestory - kancelária. Doba nájmu od 1.12.2006 do 1.12.2008. 
 
Uznesenie V-STU č. 3/20/2006 
Vedenie STU súhlasí s prenájmom nebytových priestorov na ŠD Nikosa Belojanisa podľa 
predloženého návrhu.  
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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